

Renewal of paid subscriptions

To ensure that you continue to receive the *Weekly Epidemiological Record* without interruption, do not forget to renew your subscription for 1997. This can be done through your sales agent. For countries without appointed sales agents, please write to: World Health Organization, Distribution and Sales, 1211 Geneva 27, Switzerland (fax: [41-22] 791 48 57; E-Mail: publications@who.ch). Be sure to include your subscriber identification number from the mailing label.

Because of higher administrative and postal charges, the annual subscription rate will be increased to Sw.fr. 230.- (in developing countries: Sw.fr. 161.-) as from 1 January 1997.

Renouvellement des abonnements payants

Pour continuer de recevoir sans interruption le *Relevé épidémiologique hebdomadaire*, n'oubliez pas de renouveler votre abonnement pour 1997. Cela peut être fait par votre dépositaire. Pour les pays où un dépositaire n'a pas été désigné, veuillez écrire à l'Organisation mondiale de la Santé, Service de Distribution et de Vente, 1211 Genève 27, Suisse (fax: [41-22] 791 48 57; courrier électronique: publications@who.ch). N'oubliez pas de préciser le numéro d'abonnement figurant sur l'étiquette d'expédition.

En raison de l'augmentation des frais administratifs et des tarifs postaux, le prix de l'abonnement annuel sera porté à Fr.s. 230.- (dans les pays en développement: Fr.s. 161.-) à partir du 1^{er} janvier 1997.